
Protokoll (08-03) från extra styrelsemöte för 
Ljunghedens samfällighetsförening 
Onsdagen den 26/3 2008 
 
Närvarande: Susanne Härfstrand ordf, Kenth Grossman v ordf, Stefan Ljungar kassör,  
Britt-Marie Lundström sekr, Joaquin Vallejo suppl. 
 
 
Med anledning av att en skrivelse inkom till styrelsen angående sophanteringen tillsattes en 
arbetsgrupp för denna fråga. Det som motionen på årsmötet handlade om var endast den 
ekonomiska biten. Förslaget i motionen byggde på en viss tänkt placering av sopstationerna 
men placeringen var inte tänkt att rösta om, eftersom det inte är upp till samfälligheten att 
besluta i frågan. Det är b l a Lantmäteriet som är delaktiga i det beslutet. 
 
Uppdraget till arbetsgruppen blir således: 
 

- Placering av sopkärlen 
- Detaljerad kostnad 
- Samverkansprocess med kommun, lantmäteri och sopentreprenörer 
- Löpande information till styrelse och medlemmar 
- Tid- och aktivitetsplan 

 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Britt-Marie Lundström 
 
Justeras 
 
 
 
Susanne Härfstrand   Stefan Ljungar 
 
 
Protokollet har undertecknats av ovanstående.  
Original finns för påseende hos styrelsen.  


